
ŠVENČIONIŲ RAJONO SAVIVALDYBĖS 
ADMINISTRACIJA 

 
ŠVENČIONIŲ RAJONO SAVIVALDYBĖS ASMENS SU NEGALIA  

GEROVĖS TARYBOS POSĖDŽIO 
 PROTOKOLAS 

 
2025 m. balandžio 4 d. Nr. (3.1 E) O-63     

Švenčionys 
 
 Posėdis įvyko 2025 m. kovo  26 d., pradžia 11.00 val. 
 Posėdžio pirmininkė – Jorinta Venslauskienė. 
 Posėdžio sekretorė – Irina Poklikajeva. 
 Dalyvavo: 
 Asmens su negalia gerovės tarybos nariai: Rimantas Bagdonavičius, Jolanta 
Beriozovienė, Danguolė Grincevičienė, Elena Kadzevičienė, Stasė Mažuolienė, 
Lina Šalnienė, Teresa Špakova. 
 

DARBOTVARKĖ:  
1. Dėl Asmens su negalia gerovės tarybos nuveiktų darbų per 2024 metus 
aptarimas. 
2. Dėl Asmens su negalia gerovės tarybos 2025 metų priemonių (darbų) 
plano. 
3. Kiti klausimai. 

 
1. SVARSTYTA. Asmens su negalia gerovės tarybos nuveiktų darbų per 

2024 metus aptarimas. 
Pranešėja. Jorinta Venslauskienė. Informavo, kad 2024 m. buvo 

organizuoti 2 asmens su negalia gerovės tarybos posėdžiai.  Asmens su negalia 
gerovės tarybos vardu buvo kreiptasi į seniūnijas su prašymu sutvarkyti medžių 
ir krūmų šakas, kurios trukdė laisvai judėti šaligatviu. Pranešėja pasidžiaugė, 
kad seniūnijos į prašymą suregavo ir pašalino medžių ir krūmų šakas, kurios 
trukdė. Taip pat  buvo kalbėta su parduotuvės „Tritaškis“  direktoriumi dėl 
automobilių aikštelės ženklinimo asmenims su negalia. Direktorius pažadėjo šią 
problemą išspręsti. 2024 m. buvo padaryti lankstinukai apie Švenčionių rajono 
LASS filialą ir Švenčionių rajono neįgaliųjų draugiją. Jorinta venslauskienė 
išdalino lankstinukus tarybos nariams su prašymu pateikti pastabų ir pasiūlymų. 

KALBĖJO. Stasė Mažuolienė, Teresa Špakova, Elena Kadzevičienė. 
NUTARTA. Lankstinukus patobulinti.  
BALSAVO: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 
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2. SVARSTYTA. Asmens su negalia gerovės tarybos 2025 metų priemonių 
(darbų) planas. 

Pranešėja Jorinta Venslauskienė. Informavo, kad kai kurios savivaldybės 
patvirtino Asmens su negalia tarybos veiklos planus. Pagal galiojančius teisės 
aktus tai neprivaloma. 

KALBĖJO. Jorinta Venslauskienė, Rimantas Bagdonavičius, Danguolė 
Grincevičienė, Teresa Špakova, Elena Kadzevičienė. 

NUTARTA. Šiais metais asmenų su negalia gerovės tarybos veikos plano  
nerengti ir netvirtinti. 

BALSAVO: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 
 
3. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 
Jorinta Veslauskienė. Švenčionių rajono savivaldybės asmens su negalia 

gerovės tarybos veiklos nuostatuose, patvirtintuose Švenčionių rajono 
savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 1 d. sprendimu Nr. T-11 „Dėl Švenčionių 
rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos steigimo ir jos veiklos 
nuostatų patvirtinimo“, 20 punkte nustatyta, kad tarybos pirmininkas eilinius 
tarybos posėdžius šaukia ne rečiau kaip kas 3 mėnesius, jeigu taryba 
nenusprendžia kitaip. Siūlo organizuoti tarybos posėdžius pagal poreikį.  

KALBĖJO. Stasė Mažuolienė, Teresa Špakova, Danguolė Grincevičienė, 
Elena Kadzevičienė. 

NUTARTA. Tarybos posėdžius organizuoti pagal poreikį.  
BALSAVO: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 
 
Stasė Mažuolienė. Informavo, kad prie parduotuvės „Tritaškis“ iki šiol nėra 

ženklintų vietų asmenims su negalia. Be specialiai ženklintų stovėjimo vietų, 
asmenims su negalia yra sunkiau rasti tinkamą vietą savo automobiliui, tenka 
statyti mašiną toli nuo įėjimo į parduotuvę.  

KALBĖJO. Jorinta Veslauskienė. Teresa Špakova, Danguolė 
Grincevičienė, Elena Kadzevičienė. 

NUTARTA. Kreiptis raštiškai į parduotuvės „Tritaškis“ direktorių su 
prašymu įrengti vietas asmenims su negalia. 

BALSAVO: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 
 
Elena Kadzevičienė. Prie Švenčionių rajono sveikatos centro priėmimo 

skyriaus turėtų būti įrengta speciali trumpalaikė stovėjimo vieta, kurioje 
automobilį būtų galima palikti bent  valandai. Tai ypač svarbu situacijose, kai 
pacientą reikia palydėti į vidų, pavyzdžiui, atvežus mažametį vaiką ar sunkiai 
judantį asmenį. Tokiais atvejais negalima palikti žmogaus vieno priėmimo 
skyriuje, kol vairuotojas ieško tolimesnės stovėjimo vietos. Tokia vieta užtikrintų 
patogumą ir saugumą tiek pacientams, tiek juos lydintiems asmenims. 



3 
 
 

KALBĖJO. Jorinta Veslauskienė, Teresa Špakova, Danguolė 
Grincevičienė, Lina Šalnienė, Teresa Špakova. 

NUTARTA. Kreiptis raštiškai į Švenčionių rajono sveikatos centro 
direktorių su pasiūlymu įrengti trumpalaikę stovėjimo vietą.  

BALSAVO: „už“ – 8, „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 
 
Posėdis baigtas 12.30 val. 
 
 

Tarybos  pirmininkė                                                           Jorinta Venslauskienė 
 

Tarybos posėdžio sekretorė                    Irina Poklikajeva 


